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Standpunt Belangenvereniging Huis ter Heide/Werkgroep Koelenweg bij B&W voorstel  
betreffende camerahandhaving Koelenweg Huis ter Heide. 

18 april 2021

De afgelopen ruim 20 jaar is de verkeersdruk op de Koelenweg enorm toegenomen. In die periode 
zijn verschillende pogingen gedaan om het sluipverkeer te ontmoedigen (optische wegversmalling, 
bebording, ruggen, beweegbare paal, proefstuk met olifantsruggen en bermmatten), maar geen had 
het gewenste resultaat. De weg bleef druk, gevaarlijk (vooral voor fietsers) en de staat van de 
bermen bleef slecht. We zijn hoopvol gestemd over het systeem dat op dit moment wordt 
uitgewerkt: camerahandhaving in combinatie met een ontheffingenbeleid. 

Er is vanouds een regionale samenhang in het gebied Huis ter Heide – Zeijerveen – Zeijerveld. Dit 
komt tot uiting in de contacten tussen de inwoners en de gezamenlijke activiteiten die worden 
ondernomen. We vinden het van belang dat deze regionale samenhang in stand blijft en zijn blij dat 
de gemeente dit onderschrijft. Door niet alleen ontheffingen te verlenen aan aanwonenden, maar 
ook aan de andere inwoners van Huis ter Heide, Zeijerveen en Zeijerveld, wordt voorkomen dat die 
samenhang wordt belemmerd of zelfs verloren gaat. 

In het licht van het bovenstaande vindt de Belangenvereniging/Werkgroep Koelenweg het van 
belang dat de gemeente ruimhartig omgaat met aanvragen voor extra ontheffingen van inwoners 
van Huis ter Heide, Zeijerveen en Zeijerveld. Ook als het gaat om aanvragen van lokaal gevestigde 
bedrijven. Het aantal inwoners van het gebied is gering en het aantal bedrijven is op de vingers van 
één hand te tellen. Door hen extra ontheffingen te verlenen, zal de druk op de Koelenweg niet snel 
te groot worden.  

Wij zouden graag zien dat het gebied waarin ontheffingen worden verleend iets ruimer wordt 
genomen dan hierboven beschreven door het uit te breiden met het stukje Norgervaart tot aan de 
Hoofdvaartsweg en het gebied dat omsloten wordt door de Kolonievaart, Asserstraat en De 
Fledders. Het aantal woningen wordt daarmee niet veel groter en er wordt recht gedaan aan de 
samenhang die van oudsher bestaat; in dit gebied zijn vrij veel mensen aangesloten bij de 
Belangenvereniging Huis ter Heide.   

Verder vinden wij het van belang dat de gemeente heeft toegezegd de bermen in goede staat te 
brengen, zodra het systeem functioneert. 

Afgesproken is dat Belangenvereniging en Werkgroep betrokken zullen worden bij de periodieke 
evaluatie van het systeem. 

De Belangenvereniging Huis ter Heide en de Werkgroep Koelenweg zijn blij dat nu, na zoveel jaren 
een oplossing voor het sluipverkeer op de Koelenweg binnen handbereik komt!
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